

條款及細則：

- 1.優惠有效期由 2022 年 5 月 1 日至 7 月 31 日。
- 2.優惠適用於卡號以 62 開頭的銀聯信用卡或借記卡(即 ATM 卡)，惟香港及澳門指定發卡機構所發行之人民幣銀聯卡除外。交易必須通過銀聯網絡簽賬，方可享用優惠。
- 3.優惠不可與其他優惠、會員優惠、折扣、禮券、特價貨品及公價貨品同時使用。
- 4.優惠適用於商戶在香港之所有分店。
- 5.如有任何爭議，參與商戶保留最終決定權。

Terms and Conditions:

1. The promotion is valid from 1 May to 31 July 2022.
2. The promotion is applicable to UnionPay Credit and ATM Card with card number starting with 62 (refers to "UnionPay Card"), except the RMB cards issued by specific Hong Kong and Macau card issuing institutions. Qualified transactions must be settled via UnionPay network.
3. The offer cannot be used in conjunction with other special promotion, members' privileges, discounts, promotional coupons, discounted and fixed-priced items.
4. The promotion is applicable to all outlets of merchants in Hong Kong.
5. In case of disputes, the decisions of the participating merchant shall be final and conclusive.

條款及細則：

- 1.優惠有效期由 2022 年 5 月 1 日至 7 月 31 日。
- 2.優惠适用于卡号以 62 开头的银联信用卡或借记卡(即 ATM 卡)，惟香港及澳门指定发卡机构所发行之人民币银联卡除外。交易必须通过银联网络签账，方可享用优惠。
- 3.优惠不可与其他优惠、会员优惠、折扣、礼券、特价货品及公价货品同时使用。
- 4.优惠适用于商户在香港之所有分店。
- 5.如有任何争议，参与商户保留最终决定权。